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Boligudvalget har i brev af 15. maj 2020 stillet mig følgende spørgsmål (BOU 

alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 

Karina Adsbøl (DF). 

Spørgsmål nr. 142: 

Vil ministeren hurtigst muligt tage fat på kommunerne og anmode dem om at 

rette op på brandsikkerheden på landets plejehjem? Vil ministeren i denne 

henvendelse oplyse kommunerne om Ankestyrelsens mulighed for at tage sa-

gerne op af egen drift og oplyse om styrelsens sanktionsmuligheder, såfremt 

kommunerne ikke får rettet op på brandsikkerheden på landets plejehjem? 

Svar: 

Jeg henviser til brev af 20. maj 2020 sendt til kommunalbestyrelserne i de 

kommuner, som på det tidspunkt endnu ikke havde meddelt, hvornår samtlige 

plejeboliger mv. i kommunen vil leve op til de relevante brandkrav, der vedlæg-

ges som bilag til denne besvarelse.  

Jeg kan oplyse, at alle kommuner, der har modtaget brevet, er vendt tilbage 

med svar, og kommunernes besvarelser er ved at blive behandlet af Trafik-, 

Bygge- og Boligstyrelsen. 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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